
Bij deze wil ik mijn zienswijze kenbaar maken. 

 

Het voornemen om de jacht op het haas (deels) en konijn niet te openen is gebaseerd op 

onjuiste/onvolledige telgegevens en referentie getallen. 

De kennis, inzet, ervaring van de jagers wordt hier volledig genegeerd. 

 

Zoals zoveel jagers wonen wij in het jachtveld en zien wij dagelijks hoe het ervoor staat in het veld 

en met de stand van het wild. 

Jaarrond zijn we bezig met schadebestrijding. Dit is niet alleen ten behoeve van de wildstand, maar 

ook ter bescherming van de weidevogels. 

Wij leggen diverse wildakkers, bloemen weides, houtsingels e.d aan ter bevordering van de flora en 

fauna in het gebied. 

Dit alles vergt veel inspanning en geld. 

 

Dit doen wij niet omdat we graag de wildstand naar beneden willen krijgen!! 

Slechts als de wildstand het toelaat zullen wij er (beperkt) van oogsten. 

 

Wij als jagers zijn bij uitstek geschikt om te bepalen wat er wel of niet bejaagd kan worden in ons 

veld. 

Door de jacht te sluiten, voelen velen zich in hun vertrouwen geschaad. 

De motivatie om dan nog alle genoemde inspanningen te leveren zal minder worden, omdat we er 

“niks” voor terug krijgen. 

Het gevolg zal zijn dat de wildstand en diversiteit alleen maar daalt. 

 

Stel u eens voor wat er gebeurt als mensen hun moestuinen nog wel mogen bewerken, maar er niet 

meer uit mogen oogsten. 

Hoe zullen die tuintjes er dan uit gaan zien...? Vol overwoekerend onkruid! 

 

Dus stop met de plannen om de jacht in te perken en laat de keuze bij de daarvoor gekwalificeerde 

(en opgeleide) jagers. 

 


